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6 اولويت وزارت بهداشت در دولت دوازدهم
قائم مق��ام وزير بهداش��ت برنامه هاي 
وزارت بهداش��ت در دولت دوازدهم را 
تش��ريح ک��رد. به گ��زارش ايلنا، ايرج 
حريرچي در نشس��تي خبري با تشريح 
برنامه هاي جديد اين وزارتخانه گفت: 
وزارت بهداشت برنامه خود را در شش 
بس��ته اصلي ارائه کرده اس��ت. تداوم و ارتقاء و اس��تقرار نظام 
ارج��اع و پزش��ک خان��واده و برنامه ن��وآوري و تحول در آموزش 
پزش��کي از جمله برنامه هاي وزارت بهداش��ت است. او ادامه داد: 
فارغ التحصيلان حوزه پزش��کي بايد مطابق با نياز مردم خدمات 

ارائه کنند. 
همچني��ن تامي��ن مناب��ع مالي پايدار و عدم وابس��تگي به درآمد 
نف��ت، درآمده��اي ناپايدار، کنت��رل هزينه ها و ارتقاي بهره وري 
از برنامه هاي حوزه بهداش��ت اس��ت. قائم مقام وزير بهداش��ت با 
برش��مردن عوامل موثر در س��لامت جامعه گفت: اعتياد، طلاق 
و آلودگ��ي محي��ط زيس��ت رصد خواهد ش��د و ب��ا همکاري بين 
بخش��ي مديريت و رفع مي ش��ود. اميدواريم با همکاري مردم و 
س��اير نهادها و تلاش��ي که حدود 800 هزار نفر از کارکنان حوزه 
 بهداشت، درمان وسلامت انجام مي دهند اين امور به نحو احسن

 پيش رود.

مقاومت دانشگاه ها 
در مقابل جذب زنان در هيات هاي علمي

مش��اور ام��ور زن��ان وزارت علوم با تاکيد بر اينک��ه قوانين براي 
اش��تغال زنان در پس��ت هاي مديريتي دست و پا گير است،  گفت: 
گروه هاي آموزش��ي دانش��گاه ها براي جذب بانوان در چارچوب 

هيات علمي مقاومت مي کنند.
 الهه حجازي درباره حضور کم بانوان در هيات علمي دانشگاه ها 
و پست هاي مديريتي گفت: يکي از علت هايي که فقط 17 درصد 
زنان در اعضاي هيات علمي دانشگاه ها هستند، اين است که در 
10 سال گذشته و قبل از آن تعداد دانشجويان زن در دوره هاي 
ارش��د و دکتري کم بود، بنابراين زماني که تعداد دانش��جويان 
تحصيلات تکميلي زن کم باشد، متقاضي هيات علمي خانم نيز 
کم مي ش��ود، اما در 5 س��ال اخير روندي ش��روع ش��ده که نسبت 
دانش��جويان دکتري در حال به تعادل رس��يدن است و نتيجه آن 
ش��ده ک��ه در س��ال 93 و 94، 48 درص��د فارغ التحصيلان دوره 
دکتري زنان هس��تند. او ادامه داد: اين 48 درصد وارد چرخه کار 
ش��ده و بخش��ي از آنها در هيات علمي دانشگاه ها فعاليت خواهند 
ک��رد. از طرف��ي فراين��د جذب هيات علمي فق��ط به وزارت علوم 
مربوط نيس��ت و بخش بزرگي از آن به وس��يله دانش��گاه ها انجام 
مي ش��ود، يعني تقاضاي جذب از طريق س��امانه هاي دانشگاه ها 
انجام مي ش��ود و ش��خص متقاضي بعد از ثبت نام وارد گروه هاي 
آموزش��ي مي ش��ود که در آن جا هم چنان نسبت به استخدام زنان 

مقاومت وجود دارد.

ساخت و سازهاي خطرناك
 در ارتفاعات كوهسار تهران

منطق��ه دوچناران که به باغ 
گ��ردو مع��روف اس��ت در 
ش��مال غربي ته��ران و در 
محدوده منطقه گردشگري 
کوهس��ار در منطقه 5 قرار 
دارد. در بخش بالادس��تي 
اين منطقه زيبا به همت بخش خصوصي و در قالب طرح طوبي 
اداره کل منابع طبيعي و آبخيزداري استان تهران يک باغستان 
بزرگ گردو شکل گرفته که نظر هر گردشگري را به خود جلب 
مي کن��د. در اي��ن مجموع��ه گردو کاري که ح��دود 100 هکتار 
اس��ت که با هدف بهينه س��ازي در مصرف آب تمامي آبياري اين 

باغستان بزرگ با سيستم آبياري قطره اي انجام مي شود.
 در اين ارتفاعات ش��مال غربي پايتخت يعني منطقه دوچناران 
يکي از 7 آبريز مهم و بزرگ شهر تهران است که بخشي از آب 

شرب تهران را تامين مي کند.
مشاهدات روزها و ماه هاي اخير از کوه هاي شمال غرب تهران 
)محدوده ش��هرداري منطقه 5(، بيانگر آن اس��ت که در چندين 
نقط��ه دل ک��وه را ب��ي هدف و يا با هدف خاصي که بي ثمر مانده 
کنده اند و بعد به حال خود رها کرده اند. در اين ميان احداث سه 
درياچه ذخيره آب و در منطقه دوچناران که از اراضي بالادس��ت 
پارک کوهسار است نگراني هايي براي ساکنين و مناطق پايين 
دس��ت ايجاد نموده اس��ت. به گزارش روزنامه تجارت طي بازديد 
جمع��ي از خبرن��گاران از منطق��ه دو چن��اران که در ارتفاع 2300 
متري و در حومه منطقه 5 شهرداري تهران، که بالادست پارک 
کوهس��ار قرار دارد مش��اهده ش��د اش��خاصي اقدام به ساخت دو 
مورد درياچه ذخيره آب با حجم بسيار بالا کرده و يک مورد نيز 

در حال ساخت است.
در اي��ن راس��تا اخ��وان يکي از س��اکنين اين منطق��ه در گفتگو با 
خبرنگار روزنامه »تجارت« اعلام کرد که احداث اين درياچه ها 
نگراني هايي را براي س��اکنين ايجاد نموده اس��ت که از آن جمله 
با توجه به ش��يب زياد در منطقه خطرات تخريب و ايجاد س��يل 
ميباشد و تهديدي براي ساکنين، خانه ها و باغات مناطق پايين 
دس��ت اس��ت. از طرفي جمع آوري آب در بالادس��ت خصوصا در 
فصل گرم س��ال موجب کم آبي در باغات پايين دس��ت مي شود و 
همچنين اين آب عمومي از طريق تبخير در درياچه ها هدررفت 

بسياري را بدنبال دارد.
 او ادامه داد: با توجه به شکايت ساکنين به شوراي اسلامي شهر 
تهران مدتي پروژه متوقف شده بود اما متاسفانه امسال مجددا کار 
را ش��روع کرده اند. بايد توجه داش��ت که اينگونه س��اخت و سازها 
در اين مناطق نياز به مجوزهاي لازم از جمله منابع طبيعي، آب 
منطقه اي و شهرداري دارد که حتما طي کارشناسي و مهندسي 
کام��ل ص��ورت پذيرد که ما تصور مي کنيم اين پروس��ه صورت 

نگرفته است.
در همين حال مشاهدات خبرنگار ما از ارتفاعات بالادست پارک 
کوهسار واقع در حريم شهرداري منطقه 5 تهران حکايت از اين 
دارد ک��ه ل��ودر و بي��ل مکانيکي به جان کوه هاي ارتفاعات بالاي 
منطقه ش��هران افتاده و به بهانه احداث اس��تخر در حال تخريب 
محيط زيس��ت هس��تند بيل هاي مکانيکي پس از اينکه محدوده 
وس��يعي از يک��ي از کوه ه��ا را زخمي کردن��د به دلي��ل برخورد با 
سنگ هاي غول پيکر هم اکنون سراغ يکي ديگر از کوه ها رفته اند 
جالب توجه اينکه شهرداري تهران همواره اعلام نموده است که 
براي ارتفاعات بالاي 1800 متر از س��طح دريا هيچگونه مجوز 
عمران��ي ص��ادر نمي کن��د اما بيل مکانيکي و ل��ودر در ارتفاعات 
2600 متري منطقه دوچناران مش��غول احداث اس��تخر هس��تند 
و تقريباً محيط زيس��ت منطقه را به نابودي کش��انده اند از ديگر 
م��وارد قاب��ل توج��ه نيز اينکه علي رغ��م کمبود آب در تهران که 
مورد تاکيد مداوم مس��ئولين ذيربط قرار دارد احداث اس��تخرهاي 
عظي��م و ش��بيه درياچ��ه در اين منطقه که حس��ب اظهار اهالي 
منطقه از آب جويبار فصلي و چش��مه هاي منطقه اس��تفاده کرده 
و به دليل س��طح وس��يع استخر، مقدار اعظم آن در تابستان بخار 
 مي ش��ود، عل��ي رغم اعت��راض اهالي در اي��ن منطقه همچنان 

ادامه دارد. 

پيشخوان

اجتماعی
گروه اجتماعي: يک روز پس از آنکه نمايندگان مجلس شوراي 
اسلامي مجدد به سيدحسن قاضي زاده هاشمي براي سکان داري 
وزارت بهداش��ت اعتماد کردند، او در مقام وزير بهداش��ت دولت 
دوازدهم از وضعيت بحراني بهداشت و درمان در مناطق اطراف 
پايتخت گلايه کرد و به صراحت گفت که ش��رايط بهداش��تي و 

درماني در شهرهاي اطراف تهران، مناسب نيست.
سيدحسن هاش��مي در گردهمايي ب��زرگ خيرين حامي تکميل 
بيمارس��تان امام خميني)ره( ش��هريار، ضمن اب��راز اميدواري 
نسبت به تکميل بيمارستانهاي ملارد و شهر قدس تا دو سال 
آينده، اظهار داش��ت: متاس��فيم که ش��رايط بهداشتي و درماني 
در ش��هرهاي اطراف تهران، مناس��ب نيست. مردم کشور شايد 
ب��اور نکنن��د که در بعضي از شهرس��تان هاي پرجمعيت اطراف 
مانند شهر قدس، ملارد، قرچک و رباط کريم حتي يک تخت 
بيمارستاني وجود نداشت و ندارد. وزير بهداشت گفت: ساخت 
بيمارستان امام خميني)ره( شهرستان شهريار در زمان رياست 
جمهوري مرحوم آيت الله هاشمي رفسنجاني در 18 سال پيش 
آغ��از ش��د و تا قب��ل از دولت يازدهم حدود 6 درصد پيش��رفت 
فيزيکي داشت و در دولت يازدهم پيشرفت فيزيکي آن به حدود 
40 درصد رس��يد و س��رعت پروژه قابل قبول اس��ت و اميدواريم 
دولت و مردم کمک کنند تا حداکثر ظرف مدت دو سال آينده 

به بهره برداري برسد.
وزير بهداشت تصريح کرد: خدا را شکر مي کنيم که دکتر روحاني، 
حوزه س��لامت را يکي از اولويت هاي اصلي خود قرار داد و در 
قالب طرح تحول سلامت، اقدامات بسيار خوبي در سطح کشور 
انجام شد و علاوه بر کاهش قابل توجه هزينه هاي درماني مردم، 
دسترسي آنها به خدمات افزايش و زيرساخت هاي حوزه سلامت 
نيز گس��ترش يافت. هاشمي تاکيد کرد: با راي نمايندگان ملت، 
طرح تحول سلامت در دولت دوازدهم حتما با کيفيت بيشتر و 
نقاي��ص کمت��ر ادامه خواهد يافت و اميدواريم از همراهي مردم 
بهره مند شويم. يکي از افتخارات ما در 4 سال گذشته، همراهي 

خيرين با حوزه س��لامت بود و در س��اختار وزارت بهداش��ت نيز 
معاونت اجتماعي ايجاد ش��د زيرا بخش عمده کار ما از مس��ير 

مردم قابل انجام است.
وزير بهداش��ت به وجود حس نوع دوس��تي در بين مردم ايران 
اش��اره ک��رد و افزود: از گذش��ته هاي دور در بي��ن مردم ايران، 
فرهنگ وقف، نذر و هبه وجود داشته و مردم و خيرين در حوزه 
سلامت بسيار فعال بودند و اقدام به ساخت و راه اندازي حمام، 
آب انيار، قنات، درمانگاه و بيمارس��تان کرده اند. هاش��مي با بيان 
اينکه زمين يا ساختمان بيش از 300 بيمارستان از حدود 625 
بيمارس��تان کش��ور، موقوفه است، اضافه کرد: در دولت يازدهم 
ارقام زيادي از س��وي خيرين به حوزه س��لامت کمک شد فقط 

در س��ال گذش��ته بيش از 1500 ميليارد تومان به حوزه سلامت 
کمک کردند که قابل تقدير است.

وزير بهداش��ت در بخش ديگري از س��خنان خود اظهار داشت: 
انج��ام کاره��اي خير، کمک به ديگران و نوع دوس��تي بهترين 
تصميم زندگي هر فرد اس��ت و بايد ش��هامت داش��ته باشيم که 
آنچ��ه خ��دا ب��ه ما داده را ببخش��يم و اگر م��ال و دارايي خود را 
ببخشيم، اطمينان داريم که خدا چندين برابر بيشتر به ما خواهد 
داد. هاش��مي يادآور ش��د: لياقت زيادي مي خواهد که انسان در 
زم��ان حي��ات، از آنچه خداوند به او داده که فکر مي کنيم امانت 
است، در مسير خشنودي خداوند استفاده کند که اين به معني 
شکر نعمات است و هيچ افتخاري بالاتر از اين نيست که انسان 

بتوان��د از م��ال و داراي��ي خود براي تامين س��لامت، رفاه و رفع 
گرفتاري به ديگران ببخشد.

وزير بهداش��ت تصريح کرد: خيرين توانس��ته اند از خودش��ان، 
منافع ش��خصي و خانوادگي ش��ان عبور کرده و به ديگران فکر 
کنند البته مقدار مشارکت در امور خير، به نسبت دفعات و تکرار 
آنه��ا اهمي��ت کمت��ري دارد. آيت الله بهجت مي فرمودند که در 
امور خير، مبلغ زياد مهم نيس��ت بلکه تکرار امر خير مهم اس��ت 
و امور خير، در زندگي انس��ان صدقه جاري براي گذش��تگان و 
آيندگان هستند. هاشمي گفت: انجام کارهاي خير، اعتياد آور به 
معناي خوب آن است و اين اعتياد ارزشمند است زيرا فرزندان 
و اطرافيان انس��ان مي فهمند که اين کار، يک اقدام ميمون و 
مبارک است و اگر يک قدم برداشت، خدا چند برابر به او مي دهد 
و لازم اس��ت که با هدف ترويج فرهنگ امور خيريه از خيرين، 

در مجامع عمومي تقدير شود.
وزير بهداشت يادآور شد: قطعا دولت از مشارکت خيرين، حمايت 
مي کند و ما 10 برابر ميزاني که در اين گلريزان براي بيمارستان 
جمع آوري ش��ود، کمک خواهيم کرد و آرزوي ما اين اس��ت 
که مراکز بهداش��تي و درماني در حال س��اخت به ويژه مراکز 
خيرس��از، يک روز هم زودتر به بهره برداري برسد. هاش��مي در 
بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به ضرورت توزيع خدمات 
و تکميل پروژه هاي در حال ساخت در شهرهاي اطراف تهران 
به منظور کاهش بار ش��هر تهران، خاطرنش��ان کرد: در دور اول 
مسئوليت، تا توانستيم به مناطق مرزي، محروم و حاشيه شهرها 
رفتيم و 24 هزار تخت بيمارستاني به اندازه بيش از يک چهارم 
تخت هاي بيمارس��تاني تاريخ کش��ور ايجاد کرديم و حدود 6 
هزار واحد بهداش��تي س��اخته شد و در اين دوره تلاش مي کنيم 
به توس��عه زيرس��اخت هاي حوزه سلامت در کلانشهر تهران و 
ش��هرهاي اطراف آن کمک کنيم و اميدواريم بتوانيم س��رعت 
تکمي��ل پروژه ه��اي اين مناط��ق را افزايش داده و نگراني ها را 

کاهش دهيم.

قاضی زاده هاشمی هشدار داد؛

بحران بهداشت و درمان در اطراف تهران

اخــبار شـهرستان

شهردار لاهيجان: شهر تجلي گاه زندگي هنرمندانه است

کسب رتبه نخست صدور گواهي و پروانه بهره برداري توسط استان مرکزی

اتمام پروژه هاي نيمه تمام، اولويت نخست راه و شهرسازي مازندران 40 کيلومتر شبكه و6900 فقره انشعاب فاضلاب دراستان البرز به بهره برداري رسيد
ب��ه گ��زارش روابط عموم��ي اداره کل راه و 
شهرسازي استان مازندران محمود ذوالفقاري 
در اين نشس��ت عنوان نمود : بايد همچون 
گذش��ته ب��ا تلاش و جديت ب��راي اهداف و 
برنامه هاي اين اداره کل از هيچ کوششي دريغ 
نکرده و با تمام توان و امکانات براي تسريع در 
اجراي پروژه ها و اتمام پروژه هاي نيمه تمام با 
بهره گيري از امکانات موجود در اين استان 

ولايتمدار بکوشيم. سرپرست اداره کل راه و شهرسازي استان با 
اشاره به نقش تاثيرگذار وزارت راه و شهرسازي در استان افزود : 
وزارت راه و شهرسازي با توجه به گستردگي و تنوع ارائه خدمات 
در کشور و استان نقش بسيار پررنگ و تاثيرگذاري دارد و اين 
تاثيرگذاري و بهبود ارائه خدمت در سطوح مختلف به هموطنان 
عزيز ميسور نخواهد شد مگر با تلاش ، پشتکار و همت بالاي 
تمامي کارکنان ، کارشناسان و مديران در تمامي سطوح . محمود 
ذوالفقاري خاطرنشان ساخت : اولويت نخست راه و شهرسازي 
مازندران اتمام پروژه هاي نيمه تمام در اس��تان اس��ت و در اين 
راستا با بسيج تمامي امکانات و بکارگيري همه عوامل در تلاش 
هستيم تا پروژه هاي نيمه تمام در استان را با جديت پيگيري و 

به سرانجام برسانيم تا انشااله کام مردم شريف 
اس��تان از بهره برداري و افتتاح اين پروژه ها 
ش��يرين شود . محمود ذوالفقاري سرپرست 
اداره کل راه و شهرسازي استان مازندران با 
اشاره به لزوم تعامل روساي ادارات در حوزه 
کاري خود يادآور ش��د : روس��اي ادارات بايد 
ارتباط موثر با فرمانداران ، نمايندگان و ائمه 
جمعه و جماعت داشته و با درايت و تيزبيني 
از اين ارتباطات براي دستيابي به اهداف راه و شهرسازي بهره 
گيري نمايند . محمود ذوالفقاري در بخش��ي ديگر از س��خنان 
خود پيگيري سياست هاي وزارت راه و شهرسازي در مجموعه 
اس��تان و شهرس��تان ، پيگيري اهداف و تکاليفي که در برنامه 
ششم توسعه برعهده وزارت راه و شهرسازي مي باشد را از جمله 
برنامه هايي برشمرد که روساي ادارات مي بايست به جد بدنبال 
آن باش��ند . سرپرس��ت اداره کل راه و شهرس��ازي استان ضمن 
اشاره به بهره گيري از ظرفيت شوراي حفظ حقوق بيت االمال 
در استان افزود : روساي ادارات با پيگيري هاي مستمر و ايجاد 
ارتباط موثر از ظرفيت هاي اين حوزه بهره جسته و براي حفظ 

و حراست از حقوق دولتي و بيت المال تلاش نمايند 

بارف��ع 15 نقط��ه انفص��ال از ش��بکه 
فاض��لاب،40 کيلومتر ش��بکه و6900 
فقره انش��عاب دراس��تان الب��رز به بهره 
برداري رسيد.مهندس غلامرضارضايي 
فر،مديرعام��ل آبفاي البرز با اعلام اين 
خب��ر اظهارداش��ت:به دنب��ال رفع نقاط 
انفص��ال در15 نقط��ه از ش��بکه هاي 
فاضلاب ش��هري ام��کان بهره برداري 
از 40 کيلومتر ش��بکه فاضلاب و 6900 

فقره انش��عاب وزيرپوش��ش رفتن 60 هزار نفرازشهروندان 
درش��هرهاي کرج،مهرشهر،ماهدشت وشهرجديد هشتگرد 
ميسرش��ده است.وي افزود:عمليات لوله گذاري فاضلاب با 
ه��دف رفع انفصال درمجم��وع به طول 2900 متر بصورت 
پراکن��ده وج��دا از يکديگردراقط��ار200 ت��ا 600 ميلي متر 
درمعابري همچون:بلوار مولانا،بلوار تعاون،خيابانهاي شهيد 
بهشتي،مطهري وپيچک کرج ومناطقي از کيانمهر،شهرجديد 
هش��تگرد وماهدش��ت اجراش��ده اس��ت.مهندس رضايي 
ف��ر مناطق��ي ک��ه درپي اي��ن اقدام،قابليت به��ره برداري از 
ش��بکه فاضلاب ش��هري راپي��دا کرده اند،شامل:ش��هرک 

اداري، خيابانه��اي کوهپايه در حس��ن 
آباد،اردلان ها،ش��هرک اوج،قسمتي از 
حاج��ي آباد،طرح س��اماندهي،فازيک 
مهرشهر ونقاطي از مسکن مهرماهدشت 
وش��هرجديد هش��تگرد عنوان کرد.وي 
هزينه صرف ش��ده براي اين عمليات را 
ي��ک ميلي��ارد و 500 ميليون تومان ذکر 
ک��رد وافزود:عليرغ��م محدوديت هاي 
مال��ي چن��د س��ال اخي��ر دربخ��ش 
فاضلاب،ش��رکت آبفاي البرز موفق ش��ده است با استفاده از 
منابع داخلي وهمچنين توان و مش��ارکت بخش خصوصي 
از دي ماه 92 تا کنون 243 کيلومتر ش��بکه هاي جديد اجرا 
نموده و 47 هزار فقره انشعاب فاضلاب )معادل 190 درصد 
رشد(واگذار کند وجمعيتي معادل 194 هزارنفررازيرپوشش 
تصفيه خانه فاضلاب ببرد که تاپايان امسال با بهره برداري 
کام��ل از م��دول اول تصفيه خانه فاضلاب کرج ومدول دوم 
مس��کن مهرنظرآباد جمعيت زيرپوش��ش به 337 هزار نفر 
افزايش مي يابد وش��اهد رشدي معادل 240 درصد دربخش 

تصفيه خانه هاي فاضلاب دراستان البرز خواهيم بود.

به گزارش روابط عمومي ش��هرداري لاهيجان، 
سعيد آگشته شهردار لاهيجان ودبير هشتمين 
جش��نواره تئاتر خياباني ش��هروند در اين مراسم 
گفت: ش��هر تجلي گاه زندگي هنرمندانه است، 
هنر يک ميل ذاتي متعالي است.آگش��ته ضمن 
ارايه گزارش از نحوه اجرا و آمار تعداد آثار منتخب 
هشتمين جشنواره  افزود :اميدوارم با گره خوردن 
هنر در شهرها و نگاه هنرمندانه مديران شهري 
گام مهم��ي در اعت��لاي فرهنگ ش��هروندي و 
ارتقاي کيفيت زندگي ش��هري برداريم.شهردار 
لاهيج��ان در ادام��ه ب��ا يادآوري ي��اد و خاطره 
ش��هداي جنگ تحميلي و شهيدان مدافع حرم 
گفت:اگر امروز در چنين فضايي جشنواره برگزار 
مي ش��ود ، حاصل دفاع و ايس��تادگي هنرمندانه 
رشيد مرداني است که در آن عرصه ها هنرمندي 

مي نمايند.

دکتـر فاضلـي ، مديـر کل فرهنگ و ارشـاد  ���
اسلامي اسـتان گيلان:تئاتر خياباني شهروند 
در لاهيجان ضرورتي اسـت که هر سـال اجرا 

ميشود
به گزارش روابط عمومي ش��هرداري لاهيجان، 
مديرکل فرهنگ و ارشاد اسلامي استان گيلان 
در مراس��م اختتامي��ه جش��نواره تئات��ر خياباني 
ش��هروند لاهيجان افزود: در کش��ور ما که در 
مصرف س��وخت و بازيافت زباله و مس��ايل اين 
چنيني دچار مش��کل هس��تيم ، مش��کلي به نام 
فرهنگ گرايي وجود دارد و تمام تلاش��مان را 
براي فرهن��گ پذيري انجام مي دهيم .چگونه 
مي ش��ود ابتدا کاري انجام داد و س��پس پيوست 
فرهنگي به آن ضميمه کرد.فاضلي گفت : آناني 
که در مديريت ش��هري هس��تند، يک ذهنيت 
به پيوس��ت فرهنگي داشته باش��ند.وي افزود: 

تئات��ر خياباني ش��هروند در لاهيجان ضرورتي 
اس��ت که بايد هرس��ال اجرا شود چون بصورت 
 فرهن��گ در بين ش��هروندان لاهيجان درآمده 

است.
��� مديـر کل هنرهـاي نمايشـي کشـور در 
لاهيجان: شـهر لاهيجان شايستگي دارد که 
در تمام سال در سطح خيابانهاي شهر تئاتر 

اجرا شود
مهدي ش��فيعي ، مدير کل هنرهاي نمايش��ي 
کش��ور در مراس��م اختتاميه هشتمين جشنواره 
تئات��ر خياباني ش��هروند لاهيجان گفت : يکي 
از ويژگي هاي ارزش��مند اين جشنواره ، حمايت 
شهرداري لاهيجان از جشنواره است. برگزاري 
اين جشنواره توسط شهرداري موفق لاهيجان 
براس��اس تکليف نيس��ت، بلکه ب��راي ارتقاي 
روحيه ش��هروندان برگزار مي ش��ود.وي افزود: 

حلقه هاي بهم پيوس��ته اي در ش��هر لاهيجان 
وج��ود دارد ک��ه توانس��ته در 8 س��ال پياپي اين 
جشنواره را برگزار نمايد.کم رنگ شدن هرکدام 
از اي��ن حلقه ها پيوس��تگي زنجير را مي تواند از 
بين ببرد.اميدوارم اختلاف س��ليقه ها باعث کم 
رنگ شدن کيفيت اجراي جشنواره تئاتر خياباني 
شهروند نشود.مدير کل هنرهاي نمايشي کشور 
با اش��اره به ظرفيت بالاي ش��هر و ش��هروندان 
لاهيج��ان در عرصه ه��اي فرهنگ��ي و هنري 
افزود: حيف اس��ت توجه به تئاتر در اين ش��هر 
محدود به روزهاي برگزاري جش��نواره ش��ود.

ش��هر لاهيجان شايس��تگي دارد ک��ه در تمام 
س��ال تئاتر در سطح خيابانهاي شهر ديده شود.

مهدي ش��فيعي گفت: اگر فضايي براي اجراي 
 دايمي تئاتر ايجاد شود، حمايت مالي خود را اعلام 

مي کنم.

رئي��س س��ازمان صنعت،معدن و تجارت اس��تان 
مرکزي گفت: اين استان در صدور گواهي و پروانه 
تحقيق و توس��عه صنعت در س��ه ماهه نخست سال 
جاري جايگاه اول کشور را دارد. محمد رضا حاجي 
پوردر نشست هم انديشي فعالان صنعتي در دليجان 
افزود: در سال 94 اين استان در صدور پروانه تحقيق 
و توسعه صنعت رتبه بيست و هشتم کشور را داشت و 
اين شاخص پارسال به رتبه سوم و امسال به رتبه اول 
کشور در سه ماهه نخست ارتقا يافته است.وي گفت 
:ملاک توسعه همه جانبه اين است که راهبردهاي 
توسعه محور در زمان کوتاهتري سپري شود و پايه 
توس��عه صنعت��ي ضريب بهره من��دي قابل قبول از 
دانش و فناوريروز اس��ت و يکي از الزامات توس��عه 
دانش محور و رهايي از اقتصاد تک محصولي، توجه 
ويژه به مقوله تحقيق و توسعه در بنگاه هاي صنعتي 

و معدني است.وي بيان کرد: تحقيق و توسعه عامل 
اصلي بهينه سازي فرآيندها و به کارگيري مناسب 
مناب��ع طبيعي در ايجاد محصولات با ارزش افزوده 
ب��الا و رقاب��ت پذير در س��طح بين الملل و درنتيجه 
تحقق رش��د اقتصادي مطلوب است.حاجي پور، بر 
لزوم برگزاري آموزش هاي کاربردي با هدف ارتقاي 
سطح دانش بنگاه هاي صنعتي تاکيد کرد و افزود: با 
افزاي��ش کم��ي و کيفي آموزش ها، کالا با کيفت و با 
قدرت رقابت پذيري توليد مي شود.وي تاکيد کرد: 
بر اين اس��اس بايس��تي سطح دانش فعالان بخش 
صنع��ت، مع��دن و تجارت ب��ه عنوان يک ضرورت 
اجتناب ناپذير بالارود.حاجي پور با تقدير از شرکت 
فرش پاتريس دليجان گفت: اين ش��رکت با وجود 
سه شيفت کاري بدون استفاده از تسهيلات، واحدي 
موفق در سطح استان مرکزي و شهرستان دليجان به 

شمار مي آيد.وي در خصوص تسهيلات رونق توليد 
گفت: سامانه بهين ياب به منظور پرداخت تسهليات 
رونق توليد براي متقاضيان حوزه توليد فعال است و 
اين تس��هيلات براي بازسازي و نوسازي صنايع در 
اس��تان اعطا مي شود.وي ادامه داد: واحدهاي توليد 
عايق رطوبتي در دليجان مي تواند با مراجعه و ثبت 
نام در اين س��ايت از تس��هيلات رونق توليد براي 
نوس��ازي ماشين آلات، برخورداري از فناوري روز، 
افزايش سرمايه در گردش و سرمايه ثابت اقدام کنند.

وي در خص��وص مي��زان مصرف قير در توليد عايق 
رطوبت��ي گفت: اخت��لاف نظري بين انجمن عايق 
رطوبتي با استاندارد وجود دارد و در اين زمينه اداره 
اس��تاندارد معتقد اس��ت ميزان مصرف قير در توليد 
عاي��ق رطوبت��ي بايس��تي از 30 درصد به 50 درصد 

اعتقاد انجمن برسد.

عيس��ي کلانت��ري در اولين اظهار نظر 
در مق��ام مع��اون رئيس جمهور و رئيس 
سازمان حفاظت محيط زيست در مورد 
سازوکار تامين بودجه براي اين سازمان 
س��خن گفت و از تش��کيل کميته تامين 
منابع مالي خبر داد. عيسي کلانتري در 
گفتگو با ايسنا درباره راهکارهاي کاهش 
مش��کل مالي س��ازمان حفاظت محيط 

زيست گفت: دولت پول اضافي ندارد. در شرايط حاضر امکان 
انجام تعهدات خود را هم ندارد بنابراين نمي توان توقع افزايش 
بودجه از سوي دولت را داشت. دراين شرايط تصميم داريم که 
يک کميته تامين منابع مالي در سازمان محيط زيست تشکيل 

دهيم. رئيس س��ازمان حفاظت محيط 
زيس��ت با بيان اينک��ه اعتبارات دولتي 
افزايش زيادي پيدا نخواهد کرد، اظهار 
ک��رد: نهايتا تا 10 درصد تخصيص هاي 
اين س��ازمان از س��وي دول��ت افزايش 
مي يابد که با اين مبلغ مش��کل سازمان 
حفاظت محيط زيست حل نخواهد شد 
بنابراين تشکيل کميته تامين منابع مالي 
براي اين س��ازمان ضروري اس��ت. معاون رئيس جمهوري 
همچنين خاطرنشان کرد: در تلاش براي ايجاد کميته منابع 
مالي هس��تيم و تش��کيل اين کميته جزو برنامه هاي سازمان 

حفاظت محيط زيست در دولت دوازدهم است.

وزي��ر آموزش و پ��رورش در اولين روز 
کاري اش ب��ه م��ردم و فرهنگيان س��ه 
قول داد. به گزارش ايس��نا، سيد محمد 
بطحائي در ويدئويي که در شبکه هاي 
مجازي منتشر شده، سه وعده جدي به 
مردم داد و اظهار کرد: در آس��تانه دوره 
جديد خدمتم در آموزش و پرورش سه 
قول جدي به مردم و همکارانم مي دهم. 

وي افزود: نخست اينکه از همين امروز تحول در نظام آموزش 
و پ��رورش را براس��اس س��ند تحول بنيادي��ن با جديت آغاز 
مي کنم. دومين قول بطحايي تربيت نسلي متدين بود که در 
اين باره گفت: دوم اينکه براي تربيت نسلي متدين، اخلاقي، 

کارآفرين و با نشاط همه تلاش خود را 
بکار مي گيرم.

 وزي��ر جدي��د آموزش و پ��رورش ادامه 
داد: س��وم اينکه به عنوان نماينده يک 
ميلي��ون و 700 ه��زار معل��م ش��اغل و 
بازنشس��ته فرهيخت��ه در هيئت دولت، 
همه همت و تلاش خود را براي ارتقاي 
معيش��ت و منزلت آنه��ا بکار مي گيرم. 
همچنين بطحائي گفت: آموزش و پرورش زيرساخت نيروي 
انس��اني همه دس��تگاه ها و نهادهاي کش��ور را آماده مي کند 
 و س��رمايه ارزش��مند آن، نيروي انس��اني کارآمد و توانمند

 است.

سه قول »بطحائي« به مردم و فرهنگيان تشكيل كميته تامين منابع مالي در سازمان محيط زيست

عضوکميسيون قضايي و حقوقي مجلس با اشاره به پيش بيني 
تکاليف جديد براي بهزيستي در لايحه حمايت از حقوق کودکان، 
گفت: آزارهاي ناش��ي از بي توجهي والدين از مجازات مس��تثني 
مي ش��ود. محمدعلي پورمختار درگفتگو با خانه ملت در توضيح 
رف��ع ابهام��ات در لايحه حماي��ت از حقوق کودکان و نوجوانان، 
گفت: تکاليف و مسئوليت  دستگاه هاي مختلف از جمله سازمان 
بهزيس��تي، اورژانس اجتماعي، نيروي انتظامي، قوه قضاييه و 
س��اير دس��تگاه ها چون وزارت کش��ور به ش��کل تفکيک شده و 

دقيق احصا و در کميسيون قضايي و حقوقي تصويب شده است. 
وي تصريح کرد: براس��اس مفاد قانوني کنوني و لايحه مذکور 
گزارش ه��اي ک��ودک آزاري و وقوع ج��رم بايد مراجع قضايي و 
دادستان اعلام شود، عدم تعيين تکليف لايحه حمايت از حقوق 
کودکان و نوجوانان در ش��رايط کنوني هم نبايد بهانه اي براي 
عدم طي مراحل قانوني جهت مقابله با کودک آزاري شود. اين 

نماينده مجلس افزود: لايحه حمايت از حقوق کودکان و نوجوان 
وظايف مشخصي براي بهزيستي و اورژانس اجتماعي از قبيل 
حفاظت از کودک، مداخله در صورت وقوع آزار و اذيت، مصونيت 
از ک��ودک، اع��لام گزارش به مراجع قضايي به عنوان ش��اکي، 
حامي  کودک در محاکم قضايي و مدعي پرونده مشخص کرده 
تا حمايت جامع از کودکان آس��يب ديده ش��ود. پورمختار با اشاره 

به افزايش کودک آزاري هاي رواني، گفت: در لايحه حمايت از 
حقوق کودکان و نوجوانان نحوه برخورد با کودک آزاراني که اقدام 
به آزارهاي رواني مي کنند، پيش بيني شده به نوعي که مشمول 
مجازات هاي خاص قرار خواهند گرفت. وي ادامه داد: متاسفانه 
هم اکنون بس��ياري از کودکاني که والدينش��ان معتاد هستند در 
گروه آزار و اذيت هاي رواني قرار دارند. بر همين اساس مجازات 
آزار و اذيت کودکان در مواردي که آزارها برخواسته از آثار استعمال 

موادمخدر و روانگردها باشد هم ديده شده است.

تكاليف جديد بهزيستي در لايحه حمايت از حقوق کودکان

سرمايه گذاري 30 ميليارد ريالي شرکت آبفاي ايلام براي تامين آب زائران اربعين
 مديرعامل شرکت آب و فاضلاب ايلام از عمليات حفر چاه هاي آب شرب در مرز مهران براي خدمت  رساني بهتر 
به زائران اربعين حسيني خبر داد و گفت: اعتباري معادل 30 ميليارد ريال براي اجراي اين طرح هاي آبرساني هزينه 
مي شود.داراب بيرانوندي با اشاره به اقدامات انجام گرفته در خصوص تامين آب آشاميدني و بهداشتي مورد نياز 
زائران حسيني در مرز مهران در ايام اربعين اظهار کرد: براي رفاه حال زائران، امسال اقدام هاي خوب و مناسبي با 
اجراي طرح آبرساني در شهر مرزي مهران انجام گرفته است.وي افزود: به منظور خدمت رساني به زائران عتبات 
عاليات عمليات اجرايي حفر 2 حلقه چاه آب شرب در مرز مهران آغاز شده که با بهره برداري از چاه ها آب مورد 
نياز تمامي موکب ها، سرويس هاي بهداشتي و ساير کاربري هاي موجود در مرز مهران تامين مي شود.مديرعامل 
شرکت آبفاي ايلام از اتمام و بهره برداري اين 2 حلقه چاه تا قبل از ايام اربعين امسال خبر داد و افزود: عمليات 
اجرايي 13 کيلومتر خط انتقال مورد نياز آن همزمان آغاز ش��ده اس��ت. بيرانوند تاکيد کرد: با تلاش هاي ش��بانه 
روزي کارکنان آب و فاضلاب استان امسال هيچ گونه مشکلي در زمينه تامين آب مورد نياز زائران حسيني در مرز 
مهران نداريم.مرز بين المللي مهران به واسطه مزيت امنيت و کوتاهي مسافت تا اماکن زيارتي عراق به يکي از 
مرزهاي پرتردد کشور به عتبات عاليات کشور همسايه تبديل شده است.روزانه به طور متوسط 6 هزار زائر از اين 
مرز رسمي به شهرهاي مقدس کربلا و نجف در کشور عراق سفر مي کنند.در ايام منتهي به اربعين سال گذشته 
بيش از يک ميليون و 500 هزار زائر از مرز بين المللي مهران براي شرکت در آيين ويژه اربعين در کربلاي معلي 

تردد کردند که پيش بيني مي شود امسال اين ميزان تا 2 ميليون و 500 هزار نفر برسد.


